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Z A P I S N I K 
 
 
22. redne seje Občinskega sveta Občine Ribnica, ki je bila v četrtek, 14.4.2022, s pričetkom ob 18.00 
uri. 
 
 

Prisotni: Vojko Štanfelj, Nik Starc, Sabina Rajšel, Klavdija Vidervol Sinanović, Simon Starc, Gašper Pir-
nat, Jože Levstek, Aleš Mihelič, Karmen Tomšič, Jože Tanko in Branko Dejak. 
 
Odsotnost so predhodno opravičili: Petra Nosan, Franc Janez Klun, Mitja Govže, Aleš Pucelj, Damjana 
Belak Mrhar, Igor Jamnik, Mateja Rovan in Rudolf Lovšin. 
 
Ostali sodelujoči: 

• predstavniki Občine Ribnica: župan Samo Pogorelc, Helena Mate, Irena Marn, Lea Divjak 
Radivojević, Mateja Drobnič in Kristjan Kozina   

• mag. Stojan Rovan, vodja MIR 

• Miša Novak, Alohas Trajnostne rešitve v turizmu 

• mediji: Milan Glavonjić, Marko Modrej, R Kanal+ d.o.o. 
 

Sejo je vodil župan Samo Pogorelc. 
 
Na podlagi liste prisotnih je bilo ugotovljeno, da je na seji prisotnih 10 članov Občinskega sveta Ob-
čine Ribnica (od 18.28 ure dalje 11 članov OS) in lahko nadaljujejo z delom.  
 
Župan je uvodoma pozdravil prisotne člane občinskega sveta, vabljene poročevalce, medije in stro-
kovne sodelavce. 
 
Župan je pred sprejemanjem dnevnega reda predlagal občinskemu svetu, da v skladu z 28. členom 
Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Ribnica pred sprejemanjem dnevnega reda najprej odloča 
o potrditvi zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta.  
 
 
1. točka dnevnega reda: 
- potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta  
 
Pripomb na zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ribnica z dne 10.3.2022 ni bilo. 
 
Zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta je bil dan na glasovanje in bil z večino glasov (9 ZA) potrjen. 
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Župan je v nadaljevanju seznanil, da z dnevnega reda umika 13. točko dnevnega reda Seznanitev z 
OPPN Lepovče in predstavitev gradiva, ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
Obrazložitev umika točke dnevnega reda: 
Glede na to, da gradivo za točko OPPN ni bilo pravočasno pripravljeno, se predstavitev OPPN umika 
iz dnevnega reda. Sklic seje Občinskega sveta v obliki videokonference  v zvezi z OPPN in sprejemom 
Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje Ri_24 (Ri102) – industrijska cona 
Lepovče,  je predviden za četrtek 21.4.2022, prav tako je pred sejo predviden sklic pristojnih delovnih 
teles. 
Občina Ribnica namerava prijaviti projekt Komunalno opremljanje IC Lepovče – I. faza na razpis Mi-
nistrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo, ki je v marcu 2022 objavilo Javni razpis za sofinancira-
nje investiciji v Ekonomske poslovne cone. Predmetni projekt se nahaja v območju, ki se ureja z 
OPPN, pri čemer je pogoj za prijavo na razpis sprejeti OPPN. Višina nepovratnih sredstev, ki jih občina 
lahko pridobi je 1.300.000,00. 
Postopek OPPN je trenutno v fazi pridobivanja mnenj, pričakuje se, da bo Občina Ribnica do 
21.4.2022 pridobila vsa potrebna pozitivna mnenja.  
 
Druge pripombe in predlogi na dnevni red niso bili podani. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
2. Zaključni račun proračuna Občine Ribnica za leto 2021, hitri postopek 
3. Sklep o spremembah in dopolnitvah načrta razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje  
              2022-2025  
4. Sklep o spremembi Načrta razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje 2022-2025 – uvr  
              stitev projekta Vodovod Bukovica v NRP 
5. Strategija trajnostnega razvoja turizma v občini Ribnica 2022 - 2028 
6. Soglasje k delovni uspešnosti ravnateljice Osnovne šole Ribnica za leto 2021 
7. Soglasje k delovni uspešnosti ravnatelja Vrtca Ribnica za leto 2021 
8. Soglasje k delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Knjižnica Miklova hiša za leto 2021               
9. Soglasje k delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Rokodelski center Ribnica za ob-  
              dobje 19.8-31.12.2021 
10. Razrešitev člana iz Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti  
11. Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ribnica za leto 2022 
12. Letno poročilo o delu organa Skupne občinske uprave občin Ribnica, Loški Potok, Sodražica  
              in Velike Lašče za leto 2021 
13. Poročilo župana  
14. Pobude in vprašanja   
 
 
2. točka dnevnega reda: 
Zaključni račun proračuna Občine Ribnica za leto 2021, hitri postopek 
 
Obrazložitev je podala Nataša Abram. 
Prihodki in drugi prejemki so bili v letu 2021 doseženi v višini 11.338.187,71 EUR oz. v 89,12 %, kar je 
za 3,6% več kot v letu 2020.  Po skupinah prihodkov največji delež predstavljajo davčni prihodki, in 
sicer podskupina Davki na dohodek in dobiček, ki vključujejo dohodnino (7,3 mio EUR oz. 64,0 % 
delež). Sledijo transferni prihodki z realizacijo 2,7 mio EUR oz. 23,9 % deležem, nedavčni prihodki so 
bili doseženi v višini 920 tisoč eurov oz. 8,1 % delež, kapitalski v višini 450 tisoč eurov oz. s 4,0 % 
deležem in z 0,01 % deležem prejete donacije.  
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Odhodki in drugi izdatki so bili doseženi v višini 13.460.835,01 EUR oz. v 90,18 %, kar v primerjavi z 
letom 2020 predstavlja 10,4 % višjo realizacijo. Po skupinah odhodkov največji delež predstavljajo 
investicijski odhodki z realizacijo 6,2 mio EUR oz. 46,5 % deležem, sledijo tekoči transferi z realizacijo 
3,5 mio EUR oz. 26,3 % deležem, tekoči odhodki so bili doseženi v višini 3,2 mio EUR oz. s 23,8 % 
deležem in investicijski transferi z realizacijo 464 tisoč eurov oz. 3,5 % deležem.  
Proračunski primanjkljaj: Zaključni račun za leto 2021 izkazuje proračunski primanjkljaj v višini 
2.122.647 EUR in predstavlja razliko med realiziranimi prihodki in realiziranimi odhodki. Proračunski 
primanjkljaj se je pokrival iz ostanka sredstev na računu iz preteklega leta in iz zadolževanja. Glede na 
veljavni proračun je ta nižji za 3,7 %.  
V bilanci C pa je prikazana realizacija zadolževanja v letu 2021 in realizacija odplačila dolga. Zadolže-
vanje je bilo realizirano v višini 1,8 mio EUR, najet je bil 1 nov kredit za financiranje investicij, odplačilo 
dolga pa je bilo realizirano v višini 382.516 EUR. 
Odhodki po proračunskih uporabnikih: najvišjo realizacijo je dosegel Oddelek za družbene dejavnosti 
(skoraj 7,5 mio EUR), sledi Oddelek za okolje in prostor s 3,6 mio EUR ter Oddelek za splošne zadeve, 
ki je sredstva realiziral v višini 1,4 mio EUR. Malenkost višjo realizacijo od 450.000 EUR sta dosegla 
Oddelek za finance (453.100 €) in Oddelek za gospodarstvo in kmetijstvo (452.500 €), vsi ostali pro-
računski uporabniki pa so imeli nižjo realizacijo.  
Odhodki po programski klasifikaciji: Občina Ribnica je v letu 2021 največ sredstev namenila nasled-
njim programom: 18 Kultura, šport in nevladne organizacije (4,1 mio), 19 Izobraževanje (2,3 mio), 13 
Promet, prometna infrastruktura in komunikacije (1,8 mio), 16 Prostorsko planiranje in stanovanjsko 
komunalna dejavnost (1,4 mio), 06 Lokalna samouprava (1,1 mio) ter področje 14 Gospodarstvo 
(616.000 €). 
Na vseh ostalih področjih je bila realizacija nižja od 500.000 EUR. 

S sklepi delovnih teles so seznanili: 
Odbor za finance – predsednik Branko Dejak  
Odbor za gospodarstvo – član Nik Starc 
Odbor za kmetijstvo – predsednik Simon Starc   
Odbor za družbene dejavnosti – predsednica mag. Mateja Rovan 
Odbor za okolje in prostor – član Vojko Štanfelj 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja – Karmen Tomšič  
Statutarno pravna komisija – predsednica Klavdija Vidervol Sinanović 
 
(op.: seje se je ob 18.28 udeležil Aleš Mihelič, prisotnih je 11 članov občinskega sveta) 
 
V razpravo so se vključili Jože Tanko, Samo Pogorelc in Aleš Mihelič.  
 
Po razpravi je Občinski svet Občine Ribnica z večino glasov (9 ZA) sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Zaključni račun proračuna Občine Ribnica za leto 2021 po 
hitrem postopku. 
 
 
3. točka dnevnega reda: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah načrta razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje               
2022-2025  
 
Obrazložitev k točki je podala Nataša Abram. 
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V veljavnem Načrtu razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje 2022-2025, ki je bil sprejet z 
Odlokom o Proračunu Občine Ribnica za leto 2022, je bil projekt Medgeneracijski športni kompleks 
finančno ovrednoten na nižji znesek. Opredeljen znesek v Načrtu razvojnih programov je bil skladen 
z izdelanim Investicijskim programom, ki je bil izdelan oktobra leta 2020. V času od leta 2020 do leta 
2022 so se povečale cene v gradbeništvu, v letu 2021 je bila izdelana tudi podrobna projektna naloga 
in glede na projektno nalogo za izgradnjo objekta, so bile v objekt vključene dodatne zahteve naroč-
nika, ki so povečale končno vrednost investicije zato je bilo potrebno izdelati novelacijo Investicijskega 
programa. Razlogi za vrednostno spremembo projekta so se pojavili po sprejemu proračuna za leto 
2022, saj je predviden znesek izgradnje v veljavnem Načrtu razvojnih programov znašal 5.563.370 
EUR. V samem projektu se spremeni tudi način financiranja projekta, saj je predvideno financiranje 
projekta iz državnega proračuna v višini 5.000.000 EUR in iz drugih virov še 1.082.230 EUR. Preostanek 
sredstev v višini 5.918.159 EUR bo zagotovljen iz proračuna Občine Ribnica. Iz dokumentacije izhaja, 
da bodo v trenutnih razmerah stroški celotne investicije znašali 12.000.389,35 EUR, kar predstavlja 
več kot 20% spremembo vrednosti projekta, ki ga mora skladno z 8. členom Odloka o proračunu Ob-
čine Ribnica za leto 2022 potrditi občinski svet. 
 
S sklepom Odbora za finance je seznanil predsednik Branko Dejak.  
 
 Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P št. 1: 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Občine Ribnica 
za obdobje 2022-2025: sprememba projekta Medgeneracijski športni kompleks Ribnica. 
 

S K L E P št. 2: 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Občine Ribnica 
za obdobje 2022-2025: sprememba projekta Fekalna kanalizacija Sajevec. 
 
 
 
4. točka dnevnega reda: 
Sklep o spremembi Načrta razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje 2022-2025 - uvrstitev 
projekta Vodovod Bukovica v NRP 
 
Obrazložitev je podala Nataša Abram. 
V veljavnem Načrtu razvojnih programov Občine Ribnica za obdobje 2022-2025, ki je bil sprejet z 
Odlokom o proračunu Občine Ribnica za leto 2022 projekt »Vodovod Bukovica« še ni bil planiran. 
V januarju 2022 je Ministrstvo za okolje in prostor objavilo javni razpis za nepovratna sredstva, katere 
dodeljujejo za novogradnjo vodovodnih sistemov. V ta namen so se pojavili razlogi za nov projekt, po 
sprejemu Odloka o proračunu Občine Ribnica za leto 2022. Na podlagi izdelane investicijske doku-
mentacije bodo v obdobju 2022 - 2025 za investicijo Vodovod Bukovica potrebna sredstva v višini 
400.000,00 EUR. 
 
S sklepoma delovnih teles sta seznanila: 
Odbor za finance – predsednik Branko Dejak  
Odbor za okolje in prostor – član Vojko Štanfelj 
 
Razprave ni bilo. 
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Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Občine Ribnica 
za obdobje 2022-2025: uvrstitev projekta vodovod Bukovica v NRP. 
 
 
5. točka dnevnega reda: 
Strategija trajnostnega razvoja turizma v občini Ribnica 2022 – 2028 
 
Obrazložitev je podala Miša Novak iz podjetja Alohas. 
Občina Ribnica do danes ni vzpostavljena kot turistična destinacija. Tradicije turizma na tem območju 
ni, kljub dovolj velikemu potencialu. Občina Ribnica v preteklih letih ni izvajala aktivne  politike raz-
voja na tem področju, veliko se je vlagalo na področje ohranjanja in prezentiranja rokodelske (suho-
robarske, lončarske) dediščine, v zadnjih dveh letih pa se je začela vzpostavljati tudi podpora aktiv-
nostim v naravi. Ker že osnovni turistični kazalniki za leto 2019 pokažejo, da je turistična panoga na 
tem območju neizkoriščena, sta Občina Ribnica in Rokodelski center Ribnica v letu 2021 pristopila k 
izdelavi temeljnega dokumenta – Strategije trajnostnega razvoja turizma v občini Ribnica za obdobje 
2022–2028. 
Pripravljen dokument izhaja iz analize v septembru 2021 izvedene ankete, h kateri so bili povabljeni  
tudi občani. Poleg spletne ankete za širšo javnost so bila izvedena še štiri srečanja strateške skupine,  
v kateri so sodelovali številni deležniki, ki v občini ali širše delujejo na področjih, ki se dotikajo turizma 
(skupaj 24 članov). V oktobru je bila izvedena delavnica na področju turističnih produktov v okviru 
delavnice za področje turizma. Strategija je tako rezultat usklajenega pogleda tako občanov kot pred-
stavnikov vseh ključnih skupin deležnikov na ustrezen razvojni koncept turizma za občino Ribnica.  
Na podlagi vseh aktivnosti je pripravljena Strategija trajnostnega razvoja turizma v občini Ribnica 
2022–2028.  
 
S sklepom Odbora za gospodarstvo je seznanil Nik Starc. 
 
V razpravi,  v katero so se vključili Nik Starc, Jože Tanko in Samo Pogorelc je bil s strani Jožeta Tanka 
podan predlog, da se strategija trajnostnega razvoja turizma predstavi sosednjim občinam Sodražica, 
Loški Potok, Velike Lašče in Dobrepolje ter z njimi poskuša dogovoriti skupno ime destinacije. 
 
Po razpravi je Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Strategijo trajnostnega razvoja turizma v občini Ribnica 2022 – 
2028. 
 
 
6. točka dnevnega reda: 
Soglasje k delovni uspešnosti ravnateljice Osnovne šole Ribnica za leto 2021 
 
Obrazložitev je podala Helena Mate.  
Občina Ribnica je s strani Osnovne šole Ribnica prejela vlogo za izdajo soglasja ustanovitelja pri do-
ločanju delovne uspešnosti ravnateljice Andreje Modic za obdobje od 1.1.2021 do 31.12.2021, ki jo 
je na svoji seji ugotavljal svet zavoda. Iz letnega poročila OŠ Ribnica za leto 2021 in iz obrazca za 
ugotavljanje delovne uspešnosti ravnateljice izhaja, da ravnateljica ga. Andreja Modic v skladu z 
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Zakonom o sistemu plač v javnem sektorju izpolnjuje vse kriterije za določitev višine dela plače za 
redno delovno uspešnost v višini 5%. Skladno s 7. členom Uredbe o plačah direktorjev v javnem 
sektorju mora organ, pristojen za imenovanje, pri odločanju o višini dela plače za redno delovno 
uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja.  
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila Karmen Tomšič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica daje soglasje k določitvi višine dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljice Osnovne šole Ribnica Andreje Modic v višini 5% osnovne plače za obdobje od 1.1. do 
31.12.2021.   
 
 
7. točka dnevnega reda: 
Soglasje k delovni uspešnosti ravnatelja Vrtca Ribnica za leto 2021 
 
Obrazložitev k točki je podala Helena Mate.  
Občina Ribnica je s strani Vrtca Ribnica prejela vlogo za izdajo soglasja ustanovitelja pri določanju 
delovne uspešnosti ravnatelja. Svet zavoda je na svoji seji sprejel sklepa, da se za ocenjevalno ob-
dobje se ravnatelju izplača redna delovna uspešnost v višini 5% letnih sredstev njegove osnovne 
plače ter da je v ocenjevalnem obdobju je ravnatelj dosegel 95% vrednosti meril za ugotavljanje dela  
plače za delovno uspešnost.  
Skladno s 7. členom Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju mora organ, pristojen za imeno-
vanje, pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja.  
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila Karmen Tomšič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica daje soglasje k določitvi višine dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnatelja Vrtca Ribnica Andraža Casermana v višini 5% osnovne plače za leto 2021. 
 
 
8. točka dnevnega reda: 
Soglasje k delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Knjižnica Miklova hiša za leto 2021 
 
Obrazložitev k točki je podala Helena Mate. 
Občina Ribnica je s strani Javnega zavoda Knjižnica Miklova hiša Ribnica prejela vlogo za izdajo so-
glasja ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti direktorice zavoda za leto 2021, ki jo je svet 
zavoda ugotavljal na svoji redni seji.  
Skladno s 7. členom Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju mora organ, pristojen za imeno-
vanje, pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja. 
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Ustanovitelj izda soglasje za delovno uspešnost najpozneje v 30 dneh po prejemu vloge za izdajo 
soglasja, sicer se šteje, da je soglasje dano.  
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila Karmen Tomšič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica daje soglasje k določitvi višine dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorici Javnega zavoda Knjižnica Miklova hiša Nastji Hafnar v višini 5% osnovne plače za leto 2021. 
 
 
9. točka dnevnega reda: 
Soglasje k delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Rokodelski center Ribnica za obdobje 19.8-
31.12.2021 
 
Obrazložitev je podala Helena Mate. 
Občina Ribnica je dne 6.04.2022 s strani Javnega zavoda Rokodelski center Ribnica prejela vlogo za 
izdajo soglasja ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti direktorice.  
Svet zavoda je na svoji redni seji ugotavljal delovno uspešnost vršilke dolžnosti direktorice Javnega 
zavoda Rokodelski center Ribnica Tino Peček za obdobje od 19.8.2021 do 31.12.2021.  
Skladno s 7. členom Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju mora organ, pristojen za imeno-
vanje, pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja. 
Ustanovitelj izda soglasje za delovno uspešnost najpozneje v 30 dneh po prejemu vloge za izdajo 
soglasja, sicer se šteje, da je soglasje dano.  
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila Karmen Tomšič. 
 
V razpravi, v katero so vključili Jože Tanko, Helena Mate in Vojko Štanfelj je Jože Tanko podal predlog, 
da se sorazmerni del delovne uspešnosti dodeli tudi bivšemu direktorju Rokodelskega centra Ribnica 
za čas delovnega razmerja v letu 2021. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je po razpravi soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Ribnica, 
da izda soglasje ustanovitelja k določitvi višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorici Jav-
nega zavoda Rokodelski center Ribnica Tini Peček v višini 5% osnovne plače za obdobje od 19.8.2021-
31.12.2021. 
 
 
10. točka dnevnega reda: 
Razrešitev člana iz Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti    
 
Obrazložitev je podala Helena Mate.  
Član Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti, predstavnik Policijske postaje Ribnica g.  
Muhamed Delić, je dne 23.3.2022, obvestil Občino Ribnica, ni več zaposlen na Policijski postaji  
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Ribnica zaradi česar ne more več predstavljati navedene organizacijske enote na lokalnem nivoju  
in z 23.3.2022 zato podaja odstop iz mesta člana komisije. Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja je pozvala Policijsko postajo Ribnica, da posreduje nov predlog za imenovanje člana. 
Na poziv je Policijska postaja Ribnica v predpisanem roku podala odgovor, da ne bodo posredovali 
novega predloga za imenovanje novega člana Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti, saj 
menijo, da preostala člana, ki v komisiji predstavljata PP Ribnica v zadostni meri in najbolje poznata 
romsko problematiko in novi član ne bi prispeval k željenemu doprinosu. Nadalje PP Ribnica predlaga, 
da do konca mandata ostane mesto tretjega člana PP Ribnica nezasedeno.  
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila Karmen Tomšič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 

Občinski svet Občine Ribnica z dnem 14.4.2022 razreši člana komisije za spremljanje  
položaja romske skupnosti g. Muhameda Delića. 
 
 
11. točka dnevnega reda: 
Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ribnica za leto 2022 
 
Obrazložitev je podala Mateja Drobnič. 
 
Načrt pridobivanja stvarnega premoženja v last Občine Ribnica se dopolni s parcelami in deli parcel 
za zaokrožitev površin za možno bodočo ureditev ekoloških otokov, zelenih površin, za ureditev oz. 
izgradnjo infrastrukture ob državni cesti G2-106/0263 Žlebič – Kočevje, za ureditev oz. zaokrožitev 
kompleksa območja okoljske infrastrukture (čistilna naprava v Hrovači) in s parcelo na Velikih Polja-
nah, na kateri stoji delujoč vodohran za oskrbo naselja Velike Poljane.  
Načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Ribnica se dopolni s parcelami za ureditev do-
stopa do stanovanjskega in gospodarskih objektov ter parcelo z odmerjeno gredo ob stanovanjski 
hiši na Velikih Poljanah.  
 
S sklepom Odbora za gospodarstvo je seznanil član odbora Nik Starc.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je z večino glasov (10 za) sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica sprejme Sklep o dopolnitvi Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Ob-
čine Ribnica za leto 2022. 
 
 
12. točka dnevnega reda: 
Letno poročilo o delu organa Skupne občinske uprave občin Ribnica, Loški Potok, Sodražica in Velike 
Lašče za leto 2021 
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Poročilo o delu za leto 2021 je predstavil vodja Skupne občinske uprave občin Ribnica, Loški Potok, 
Sodražica in Velike Lašče mag. Stojan Rovan.  
 
Razpravljali so Aleš Mihelič, Sabina Rajšel in Stojan Rovan. 
 
 
13. točka dnevnega reda: 
Poročilo župana 
 
1.  V teku je rekonstrukcija bazena v Športnem centru Ribnica. Predvideni zaključek del je 1.6. 

2022.  
2.  V teku je gradnja prizidka k stavbi B v OŠ Ribnica. Investicija bo predvidoma zaključena v                

do 1.9.2022. 
3.  Zaključujejo se dola na kolesarskem poligonu na Ugarju. 
4.  V juniju 2022 se začne z rekonstrukcijo ceste na Griču. 
5.  V zaključni fazi je izgradnja ceste Zlati rep. 
6. V teku je prenova grajskega kompleksa.  
7. Pripravlja se dokumentacija za OPPN za območje RI_24 (Industrijska cona Lepovče)  
8. V teku je priprava projekta prometne ureditve v okolici šole. 
9. Potekal je sestanek na tematiko 3.a razvojne osi.  
10. Izvedena je bila okrogla miza na temo zaposlovanja Romov 
 
  
14. točka dnevnega reda: 
Pobude in vprašanja 
 
Vojko Štanfelj: 
V mesecu aprilu je bila na zadrževalniku Prigorica ugotovljena napaka na zapornicah, in sicer je bila 
poškodovana jeklena vrv zaradi katere so bile zapornice spuščene, kar je povzročilo naraščanje aku-
mulacije vodotoka Ribnica.   
Na zadrževalniku Prigorica so se težave začele pojavljati že v začetku meseca aprila, in sicer je bilo 
pred zadrževalnikom opaziti zastajanje vode, nakar je bilo ugotovljeno, da je prišlo do okvare zapor-
nice. Po pregledu je bilo ugotovljeno, da je bila poškodovana jeklenica, ki uravnava pregrado in s 
tem nivo vode pred pregrado. V akumulacijskem jezeru pred pregrado je začela naraščati gladina 
vode, ki je dosegala višino 4m. Tovrstno stanje je trajalo 14 dni. Po pregledu, ki ga je opravil konce-
sionar, podjetje Hidrotehnik je bila ugotovljena poškodba jeklenice, pri čemer ni bilo mogoče ugo-
toviti ali gre za poškodbo materiala ali je poškodba nastala zaradi krivde tretje osebe. Ugotovljeno 
je bilo, da je sistem sicer pod videonadzorom, vendar kamera ne izvaja snemanja, kar pomeni, da ni 
mogoče pridobiti posnetka za nazaj. Po 14-dnevih je bila sicer pregrada začasno sanirana tako, da je 
bila mehansko dvignjena in omogoča delni pretok vode. Celotna sanacija pa zaradi visokega vodo-
staja ni bila izvedena.  
S strani Ribiške družine Ribnica je bil na upravljavca, podjetje Hidrotehnik d.o.o., posredovan dopis 
o poškodbi zapornice, s strani Občine Ribnica pa je bila o poškodbi seznanjena tudi Direkcija RS za 
vode. Odgovora na zastavljeno vprašanje nismo prejeli, prav tako ni bila urejena sanacija poškodo-
vanih zapornic, saj je podjetje Hidrotehnik d.o.o. zapornice le začasno saniralo z mehanskim dvi-
gom.  
 
Sprašujem:  

- Kaj bi se zgodilo, če bi do tovrstne okvare prišlo v jesenskem času in v času deževja? 
- Ali obstaja varnostni načrt, oz. rezervni scenarij v primeru tovrstnih okvar, oziroma načrt za 

sanacijo le teh? 
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- Ali ustrezno poskrbljeno za varnost in varovanje vodne pregrade v Prigorici? 
- Kdaj se predvideva dokončna sanacija? 
- Kakšni so predvideni ukrepi za v bodoče, da do tovrstnih situacij ne bo več prihajalo? 

 
 
Seja je bila zaključena ob 20.50 uri.  
 
Seja je bila v skladu z določbo 48. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Ribnica zvočno snemana. Zvočni zapis 
seje se hrani do potrditve zapisnika.  

 
Zapisala: 
Metka Tomšič             Občinski svet Občine Ribnica  
                                              Samo Pogorelc  
                                                                                 župan  


